
Referat styremøte nr 6 2025 NNK 
 

 

Tid og sted: 20.05.2025 – Messenger 
Referent: Anica Johannessen 
Møteleder: Anica Johannessen 

 

Møtedeltakere Funksjon Tilstede 

Anica Johannessen Leder/Kasserer Ja 

Hanne Augustin Nestleder Ja 

Hanne Aamodt Styremedlem Ja 

Mette Lisbeth Madland Sekretær Nei 

Sølvi Schjelderup Styremedlem Ja 

Toril Ekren Hasselgren Vara Ja 

Lill Ann Sylstad Vara Ja 

 

Saker Aksjonspunkter 

N
r 

Aksjon 

● Referat styremøte nr 5/25 godkjent med endringer   

• Økonomi 
• Brukskonto pr 20.05.25 kr 108.401,77 
• Sparekonto pr 20.05.25 kr  43.560,42 
• Administrasjon av bankkontoer er overført Anica 
• Totrinnsløsning for Bruks- og Sparekonto er OK: Anica og Sølvi 

signerer. Fakt sendes Sølvi før godkjenning 
• Totrinnsløsning for BTV er OK Hanne A og Anica signerer 

  

• Medlemsblad 
• Vi har fått en henvendelse fra medlem som er villig til å sitte i en 

redaksjon. Vedkommende har lay out erfaring, men kan ikke påta 
seg å skrive noe i bladet. Har heller ikke PC som kan brukes. Vi 
må ha med flere for å få en redaksjon. 

• Program. Adobe InDesign. Pris?  
• Lill Ann kan sette seg inn i programmet. 
• Sjekke med trykkeriet hvilket program de anbefaler. 
• Etterlyse stoff og bilder på hjemmesiden og fb 
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Anica 
Anica 

• Oppmerksomhet til tidligere styremedlemmer 
Er ordnet. 

7 Anica 



Kristiansand: 
● Hanne Augustin har fått utid og passord. Hun tar med BTV sin PC, 

men planen er at vi skal bruke Retriver klubben sin PC. 
● Unn Pedersen er utstillingsleder. 
● Plass-sjef og dyrevelferd tar Retriver klubben seg av. 
● Vi har lotteri. Sølvi prøver å skaffe fruktkurver. Ellers fint om flere 

tar med en gevinst. 
● Vi må hjelpe med å rigge og rydde. 

 
●  Tilhengeren må fraktes til Morokulien. Vi trenger telt, 4 bord, 

stoler, vaffeljern, toastjern og diverse. Mulig vi kan låne fra BTV og 
Østfold/Follo.  

● Sølvi kan muligens hente noe og sjekker om Ingunn evt kan ta med 
hengeren. Ingunn kommer ikke. 

Morokulien: 
● Utstilling 7. og 8. juni, og vannprøve 9. juni. 
● Lørdag 7. juni Abbi Adair, England. Har ordnet flybillett selv. 

 
● Søndag 8. juni. Laurence Didier-Rolland, Frankrike. 

Dommerklarering ok. Kommer med mannen. De ønsker å være 
noen dager i Norge, fredag til tirsdag. Hanne Augustin tar 
kontakt og hører om hun kan bestille og legge ut for flybillett. 
 

● Monika har ordnet med hotell til vanndommer Liina Lethonen, 
Finland 
 

● Ringsekretær og skriver, Stine Bøe. Sølvi har kontakt med Stine 
om dette. 

● Gavepremier: Sølvi – fruktkurv( Extra, Kiwi), forespør også 
Felleskjøpet(OK), Vom, Paganini. 
 

● Anica kontakter Magnor. OK. 
 

● Sosialt lørdag kveld. Grilling ved utstillingsplassen/hytta. 
Auksjon. Alle tar med egen grillmat og drikke. 
 

● Sette opp telt til kiosk. Vafler, toast, kaffe, brus. Anica og Hanne 
Augustin kjøper inn. Brus kjøpes i Sverige.  
Sølvi sjekker vaffelblanding. 
 

● Arrangementet må ut på Facebook siden og på hjemmesiden 
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Hanne 
Augustin 
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Skarphagen 
 
Sølvi 
 
Alle 
 
Anica 
 
 
Anica/Hanne 
Augustin 
Sølvi 
 
Anica/Alle 

● Retningslinjer Bruksrådet 
Vi må finne en ny dato for møtet Foreslått dato 27.05.25 

2
0
/
2
4 

Anica/Hanne 
Aamodt 

 

● Oslo Dog Show 2025 14.-16.nov 
● Ansvar for rasestand 
● Ansvar for raseparaden 

11/
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Anica/Hanne A 
Lisbeth 



● Ansvar for vannshow 
 

• Vi har fått en forespørsel fra Landseer om de kan være med 
mht vannshowet – Svarer at det er 
newfoundlandshundklubben som arrangerer 

Hanne AA 
 
 
 
Anica 

● Utstillinger 2026 og 2027 
● Ingen søknader kommet inn ennå 

9  

● Avdeling Oslo/Akershus og Innlandet 
● Avdelingen har i dag et interimstyre. Det er ønskelig å få 

engasjert medlemmer for å få inn et nytt styre. Skjer ikke dette 
må avdelingen legges ned. 

● Det opprettes en arbeidsgruppe som skal jobbe for å få med folk 
til nytt styre. Dette er i første omgang Frode Johannessen og 
Torill Hasselgren. Anica skaffer medlemslister sånn at man kan ta 
kontakt med potensielle styremedlemmer. 
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 Anica 

● Årsmøtevedtak – Storcert 
● Det har innen fristen kommet inn tre søknader om storcert. BTV, 

Østfold/Follo og Vestlandet. Det har blitt trukket lodd blant disse 
tre og resultatet ble som følger:  

● Vestlandet tildeles storcert i 2026,  
● BTV i 2028 
● Østfold/Follo i 2030.  
● Sørlandet, Trøndelag og Oslo/Akershus Innlandet, kan søke og vil 

da bli tildelt fortløpende 

 11  

● Invitasjon til dialogmøte 29.april på Teams 
● Diskutere det som har kommet fram i forbindelse med rettsaken. 

Anica, Hanne Aamodt, Torill, Lill Ann ønsker å delta. Sjekker om 
Sølvi Nordtveit og Kjersti Smedstuen kan være med.  

● Anica, Sølvi Nordtveit ble med på møtet.  
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● Diplomer: 
● Det er besluttet å bestille 500 stk. Sjekke med Astrid Indrebø ang 

fil på diplom Fil oversendt fra Astrid, diplomer bestilt og mottatt 

 14  Anica 

● FB 
● Dessverre er det kommet fram usanne beskyldninger på fb vedr. 

Valebø. Minner på medlemmene om å ta kontakt med styret, samt 
ikke kritisere etc.  
Lage et skriv som publiseres. 
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● Mail fra NKK vedr kandidater utdannings utvalg og regelutvalg 
● Utnevnelse til FCI – Monika Skarphagen – vi innstiller Monika 

 16  

● Henvendelse fra medlem vedr utstilling 
● Vi viser til årsmøtevedtak av 2023, hvor styret er gitt fullmakt til å 

bestemme hvilke utstillinger vi skal takke ja til 
Anica svarer 
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Anica 



● Agria hundepromenaden 25. Mai 
Samtidig Trondheim, vi lager ikke noe arr 

 18  

● Dommerkonferanse 2027 
● Vi starter arbeidet med å avholde dommerkonferanse I 2027 
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Sølvi/Alle 

● Rasekompendium 
● Vi trenger å fornye rasekompendiumet vårt 

 
 20 

 

● Neste styremøte 17. juni kl 19.00 på Messenger   

 
 
 

 


